## IVE 學生專業考試資助計劃

### **Revit Certified User**



認證名稱 Revit Architecture Certified User

頒授機構 Autodesk

考試版本 2016 (這是考試使用的軟件,並不會反映在認證上)

考試語言英文考試時間75 分鐘

題目 30條實務操作題,電腦考試

及格分數 22/30 即 73%

考試費用 (只限 IVE 學生) \$650,包括 1 次考試及 1 次補考 (如需要)

### 如何報名?

請到: <a href="https://goo.gl/forms/M5wF78Hwyql1bzhg2">https://goo.gl/forms/M5wF78Hwyql1bzhg2</a> 登記報名,名額 100 名,先到 先得。名額外的報名會以候補處理

### 如何準備?

我們鼓勵你作充份準備。方法如下:

- 1. 參閱附件的考試大綱。詳細為每點查閱軟件說明(Help Reference) 看 看自己己是否熟練該項內容
- 請到: <a href="https://goo.gl/forms/Dd0f8nf7UeiCKFjW2">https://goo.gl/forms/Dd0f8nf7UeiCKFjW2</a>
   我們為學生準備的網上測試,看看能力是否足以應付考試
- 3. 参加認証備試工作坊,時間地點如下:
  - a. 2016年12月16日(五)下午1時
  - b. 2017年1月12日(四)下午1時
  - c. 2017年1月21日(六)下午2時

地點: 九龍旺角彌敦道 585 號富時中心 7樓 (信和中心對面) 天行電腦培訓中心

工作坊會提供訓練例題,然後安排即場考試。工作坊費用全免,先到先得。

IVE 學生成功考試及格,可獲院校全數資助考試費用 (\$650) 詳情請參閱校方資料。

有關考試及工作坊詳情,請聯絡 3605 3322 註明是 IVE 學生 Revit Certified User 考試事官。



報名



能力測試

# IVE Funding Scheme of Professional Examination

## Revit Certified User



Name of Certification Revit Architecture Certified User

Credit Organization Autodesk

**Exam Software Version** 2016 (Exam software, will not display on certificate)

**Language** English **Exam Period** 75 minutes

**No. of Question** 30 no. of practical software base question

**Pass Marks** 22/30 on 73%

**Exam Fee (IVE student offer)** \$650, included 1 Exam a re-exam (if required)

### How to apply

Please go this link for application form.

https://goo.gl/forms/M5wF78Hwyql1bzhg2

Serve for first 100 applications, exceed applications will put on waiting list.

### How to prepare

You should well prepared before the exam.

- 1. Read the exam guideline as attached. Read and study with help reference to make sure you are familiar to every skill describe on the syllabus.
- 2. You can take an assessment on <a href="https://goo.gl/forms/Dd0f8nf7UeiCKFjW2">https://goo.gl/forms/Dd0f8nf7UeiCKFjW2</a>
  To measure your current skills level.
- 3. Attend Cert-Perp workshop. There are 2 workshops:

a. 16 Dec, 2016 (Fri) 1pm

b. 12 Jan, 2017 (Thurs) 1pm

c. 21 Jan, 2017 (Sat) 2pm

Location: Welkin Computer Training, 7/F Righteous Centre, 585 Nathan Road, MongKok, Kowloon

This is a workshop with practical sample questions and exam preview.

Conduct in Cantonese and material in English

If you pass the exam you can get a full reimbursement of the Exam Fee (\$650). Please refer to IVE's information.

Any Enquiry, welcome to call 36053322, indicate you are apply for IVE Revit Certified User Exam.



#### **Exam application form**



**Revit Assessment**